

Youth Debit Card

بطاقة الدفع العادية Youth

Bankmed Youth Account debit card is a payment card that provides you with electronic access to your current account(s) at Bankmed.

بطاقة حساب Youth الدفع العادية الصادرة عن بنك البحر المتوسط توفر لك امكانية الدخول إلكترونياً إلى حسابك لدى Bankmed.

- Can be offered to Bankmed account-holders aged between 18 and 25 years.
- A specific current account with Bankmed is needed.

- يمكن تقديمها لأصحاب الحسابات الجارية الذين تتراوح اعمارهم ما بين 18 و 25 سنة.
- ضرورة وجود حساب جار خاص لدى Bankmed .

Debit Card Benefits

- Can be used on ATM and on points-of-sale, both locally and internationally where the logo of VISA is available.
- Accepted on websites that honor Visa cards as means of payment.
- Offered in USD or LBP currencies.
- Free SMS notification.
- Cellular phones and Mobi internet Recharge Services on Bankmed ATMs.
- Free Park Meter Prepaid card (Value of 20,000 LBP) or 20,000 LBP to be credited in PinPay Account.
- PinPay Application.
- Free Verified by Visa service.
- Free Anghami Plus.
- Special discounts with selected merchants.
- Free ride services with UGO TAXI and ALLO TAXI, limited to 3 rides with UGO TAXI up to 7\$ each ride using a special promcode (YOUTHBankmed) and limited to 3 rides with ALLO TAXI up to 10\$ each ride using a special promcode (BankmedYOUTH).
- Special discounts (3000 LBP) on cinema movie tickets in CinemaCity Beirut Souks – CinemaCity Dora and Cinema Empire

مزايا بطاقات الدفع

- يمكن استخدامها على أجهزة الصراف الآلي ونقاط البيع محلياً وفي الخارج عند وجود شعار فيزا.
- يمكن استعمال البطاقة على المواقع الإلكترونية التي تقبل ببطاقات فيزا كوسيلة للدفع.
- متوفرة بالدولار الأميركي أو باليرة اللبنانية.
- خدمة الرسائل النصية القصيرة SMS (مجاناً).
- خدمات التثريغ ودفع فواتير اشتراك الإنترنت عبر أجهزة الصراف الآلي الخاصة ب Bankmed .
- الحصول مجاناً على البطاقة المدفوعة سلفاً Park Meter (بقيمة 20,000 ليرة لبنانية) او على مبلغ 20,000 ليرة لبنانية يتم ايداعه في حساب PinPay.
- تطبيق PinPay.
- خدمة Verified by Visa (مجاناً).
- تطبيق Anghami Plus المجاني.
- حسومات خاصة عند عدد من التجار.
- خدمات النقل المجانية مع UGO TAXI و ALLO TAXI ، استفد من الركوب مجاناً 3 مرات لغاية 7 دولارات أمريكية مع UGO TAXI عند استعمال الرمز المخصص لهذا البرنامج (YOUTHBankmed) و استفد من الركوب مجاناً 3 مرات لغاية 10 دولارات أمريكية مع ALLO TAXI عند استعمال الرمز المخصص لهذا البرنامج (BankmedYOUTH).
- حسومات خاصة (3000 ليرة لبنانية) على تذاكر السينما في صالات CinemaCity Beirut Souks و CinemaCity Dora و Empire Cinema .

Rewards – Cash Back

- Client benefits from 1% cash back rewards program for every USD1 spent on his card.

برنامج المكافآت - استرداد النقود

يستفيد العميل من استرداد 1% نقداً على كل دولار ينفقه على بطاقته.

Card Fee

Card is issued free of charge.

رسوم البطاقة

يتم إصدار البطاقة بشكل مجاني.

Other Fees

Transaction Type	Fees
On- Bankmed ATM Cash Withdrawal	\$0
On- Bankmed Balance Inquiry	\$0
Local Network ATM Cash Withdrawal	\$2.00
Local Network ATM Balance Inquiry	\$0
International ATM Cash Withdrawal	2% with a minimum of \$7.00 / LBP 10,500
International Balance Inquiry	\$0.50
Card Replacement Fee	\$5 / LBP 7,500

رسوم أخرى

الرسم	نوع العملية
\$0	السحب النقدي من أجهزة الصراف الآلي الخاصة ببنك البحر المتوسط
\$0	الاستفسار عن الرصيد على أجهزة الصراف الآلي الخاصة ببنك البحر المتوسط
\$2.00	السحب النقدي من أجهزة الصراف الآلي عبر الشبكة المحلية
\$0	الاستفسار عن الرصيد على أجهزة الصراف الآلي عبر الشبكة المحلية
2% وبحد أدنى \$7.00 / 10,500 ليرة لبنانية	السحب النقدي من أجهزة الصراف الآلي خارج لبنان
\$0.50	الاستفسار عن الرصيد على أجهزة الصراف الآلي خارج لبنان
\$5 / 7,500 ليرة لبنانية	رسوم إستبدال البطاقة

Foreign Exchange Rate

All card transactions occurred in a currency other than the card currency will be calculated based on the wholesale market rates effected on the date of the conversion with a charge fee up to 3.75% of the transaction value.

For detailed information about above listed benefits and services, please refer to Bankmed website www.bankmed.com.lb

سعر صرف العملات الأجنبية

يتم احتساب جميع العمليات على البطاقة، والتي تتم بعملة أخرى غير عملة البطاقة، بناء على أسعار سوق الصرف في تاريخ التحويل مع رسم اضافي يصل إلى 3.75% من قيمة العملية.

للحصول على معلومات مفصلة حول المزايا والخدمات المدرجة أعلاه، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني الخاص ببنك البحر المتوسط www.bankmed.com.lb